
 

萬通信託榮獲《積金評級持續傑出表現基金》四項殊榮  

 
萬通信託有限公司（萬通信託）憑藉豐富的強積金管理經驗，旗下「萬全強制性公積金計劃」

的成分基金獲香港獨立強積金評級機構《積金評級》頒發四項殊榮，包括：  

 

  10 年期持續傑出表現基金  — 股票基金（美國）  

  5 年期持續傑出表現基金  — 股票基金（美國）  

  1 年期持續傑出表現基金  — 股票基金（美國）  

  1 年期持續傑出表現基金  — 保證基金  

 

《積金評級》乃香港提供獨立強積金研究及評級的機構，其評審標準涵蓋計劃的成分基金選擇

及投資表現、費用及收費、以及計劃提供的整體服務等，從而進行獨立的定量和定性評審。  

 

詳情可瀏覽公司網頁：https://corp.yflife.com/tc/content/5119。  

 

 

YF Life Trustees Scoops Four Awards in “MPF Ratings Consistent Performers” 
 

Thanks to its extensive experience in administering MPF schemes, YF Life Trustees Limited (YF Life Trustees) has 

been honored with four awards for the constituent funds under its “MASS Mandatory Provident Fund Scheme” 

by MPF Ratings, an independent MPF ratings provider based in Hong Kong. The awards include: 

 

 10-Year Consistent Performer — Equity Fund (US) 

 5-Year Consistent Performer — Equity Fund (US) 

 Year Consistent Performer — Equity Fund (US) 

 Year Consistent Performer — Guaranteed Fund 

 

MPF Ratings’ objective is to raise the quality of MPF products as well as MPF scheme performance and services 

in the MPF industry. MPF Ratings is an acknowledged MPF expert in Hong Kong, providing MPF research and 

ratings services. Its assessment criteria include the investment choices and performance of the constituent 

funds, fees and charges, and the overall services provided within the schemes. These are reviewed both 

quantitatively and qualitatively. 

 

For details, please visit our website at https://corp.yflife.com/en/content/5125. 
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